
Resume af bestyrelsesmøde 23. januar 2023 

Bestyrelsen drøftede en hel række ting, bla.: 

 

200 både er taget op af vandet i efteråret. 

 

Bestyrelsen besluttede at indføre betalings- og billetsystem til gæstesejlere og muligvis også til 

dieselstanderen. Udgiften vil blive indarbejdet i budgettet. Der blev nedsat en arbejdsgruppe med Steen 

Hasselriis som tovholder. 

 

Projektet ”Sikker Havn” er ved at være afsluttet og vil blive præsenteret på generalforsamlingen. 

 

Årsregnskabet blev gennemgået af revisor og blev godkendt og underskrevet. Regnskabet følger budgettet 

uden større afvigelser. 

 

Tømningsanlægget ved dieselstanderen er i drift. 

 

Arbejdet med Bro 6 pågår og forventes afsluttet ca. 1. marts 2023.   

 

Bestyrelsen havde en indledende drøftelse af fremtidig placering af fremtidig, ny mastekran og nyt 

masteskur. Vil blive kort præsenteret på generalforsamlingen under Formandens beretning. 

 

Nye hytter blev drøftet indgående, herunder finansiering. 

 

Bestyrelsen besluttede en overordnet investeringsplan, som indarbejdes i budgettet og fremlægges på 

generalforsamlingen. 

 

Desværre intet nyt om caféen. Bestyrelse åbner op for sæsonåbning uden husleje i begyndelsen. 

 

I budgettet for 2023 regnes med takst- og omkostningsstigninger på 8%. 

 

 

++ 


